

## **RINGKESAN**

### **“PANGARUH LITERASI DIGITAL DINA PANGAJARAN DARING KANA KAMAMPUAN PAMIKIRAN KRITIS SISWA**

(Survey Kana Pelajaran Ekonomi Materi Ketenagakerjaan Kelas XI IPS Di SMA  
Negeri 2 Lembang)”

Ku

**Mega Ali Wijaya**

**175020028**

## **RINGKESAN**

Panilitian ieu dimaksudkeun pikeun milarian: (i). Kumaha literasi digital dina diajar online dina pelajaran ékonomi pikeun kelas XI Studi Sosial di SMA Negeri 2 Lembang. (ii) Kumaha kamampuan mikir kritis siswa dina mata pelajaran ékonomi pikeun Kelas XI Élmu Sosial di SMA Negeri 2 Lembang. (iii) kumaha pangaruh literasi digital dina diajar online kana katerampilan mikir kritis siswa dina pelajaran ékonomi ngeunaan matéri Pakasaban di kelas XI IPS SMA Negeri 2 Lembang. Méthode panilitian anu digunakeun nyaéta survey kalayan sampel 122 siswa kelas XI IPS di SMA Negeri 2 Lembang, pikeun mendakan pangaruh analisis data ngagunakeun analisis régrési liniér saderhana ngalangkungan skor rata-rata kalayan dibantosan ku IBM SPSS Versi 25.0 APK pikeun jandéla. Hasil tina kajian sapertos kieu: (i) jawaban réspodén nyaéta 3,65 kalayan perséntase 73,36%. Ieu nunjukkeun yén literasi digital dina diajar online gaduh nilai anu saé sareng pernyataan réspodén anu rata-rata waleranana aya dina katégori "satuju". (ii) réspodén siswa kelas XI IPS di SMA Negeri 2 Lembang, nunjukkeun yén kaparigelan mikir kritis dikategorikeun saé, ieu kusabab rata-rata 3,73 kalayan perséntase 74,56%. Ieu ogé nunjukkeun yén réspodén nyarios "Satuju" kana kamampuan mikir kritis. (iii) hasil régrési nunjukkeun gedéna pangaruh literasi digital kana diajar online kana katerampilan mikir kritis siswa kalayan nilai R Square 0,681, diinterpretasi yén literasi digital dina diajar online ngagaduhan sumbangan 68,1%. Panulis nyarankeun ka pihak anu aya hubunganana, nyaéta: (i) pikeun siswa ngagaduhan sikap anu positip dina ngungkulan prosés diajar, khususna mata pelajaran ékonomi dina raraga nyiptakeun pembelajaran anu aktif sareng pikaresepeun. (ii) Pikeun Pelajaran Guru nyayogikeun langkung stimulus atanapi stimulasi dina prosés diajar dina raraga memprovokasi kagiatan murid supados aranjeunna tiasa numuh kaparigelan mikir kritis, utamina ngalangkungan kagiatan literasi digital. (iii) panaliti anu bakal ngalaksanakeun panilitian dina bidang anu sami kedah janten langkung kréatip dina prosés pangadaanna .. diajar.

Kosa Kecap: Literasi digital, katerampilan mikir kritis